

## Sharaf DG Terms and Conditions

<ol style="list-style-type: none"> <li>1. This offer is valid only for FAB Credit and Debit cards, FAB Islamic credit cards and Dubai First credit cards issued in UAE.</li> <li>2. Transaction on Business, Corporate Credit cards are not eligible for this promotion.</li> <li>3. This offer is applicable on all purchase transactions made at Sharaf DG Stores and website (<a href="http://www.uae.sharafdg.com">www.uae.sharafdg.com</a>) on the eligible card between 1 to 18 August 2024 (both dates inclusive).</li> <li>4. Purchase transactions made by primary cardholders as well as transactions made by supplementary cardholders are entitled for this promotion.</li> <li>5. Minimum spend of AED 1,000 is required to avail the discount.</li> <li>6. The discount will be applied at the time of payment with maximum amount of AED 200 per customer on one transaction only.</li> <li>7. The Offer is valid for one transaction per customer.</li> <li>8. Two offers cannot be merged together, discount applies on Regular Sharaf DG pricing</li> <li>9. Discount does not apply on Sharaf DG member pricing, and on products sold by their parties on <a href="http://www.uae.sharafdg.com">www.uae.sharafdg.com</a>.</li> <li>10. Offer is not valid on Apple, PS5 and Xbox products.</li> <li>11. Apple Pay or any other Pay transactions are not eligible for this offer.</li> <li>12. Offer is applicable on items sold by third parties on Sharaf DG website.</li> <li>13. Purchase reversals, refunds and transactions disputed by the customer would be excluded from this offer.</li> <li>14. FAB is not liable for the services/products offered by the Partner. Any service or product related issues or queries should be referred to the Partner directly.</li> <li>15. The Bank reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. يسري هذا العرض فقط على بطاقات الائتمان والخصم من بنك أبوظبي الأول وبطاقات الائتمان الإسلامية من بنك أبوظبي الأول و بطاقات دبي فيرست الائتمانية الصادرة في الإمارات العربية المتحدة</li> <li>2. المعاملات على البطاقات الخاصة بالشركات غير مؤهلة لهذا العرض.</li> <li>3. ينطبق هذا العرض على جميع معاملات الشراء التي تتم في محلات شرف دي جي وموقع (<a href="http://www.uae.sharafdg.com">www.uae.sharafdg.com</a>) باستخدام البطاقة المؤهلة بين 1 و 15 أغسطس 2024 (شاملاً التاريخين).</li> <li>4. معاملات الشراء التي تتم من قبل حاملي البطاقات الأساسية وكذلك المعاملات التي تتم من قبل حاملي البطاقات الإضافية يحق لها الحصول على هذا العرض الترويجي.</li> <li>5. الحد الأدنى للإنفاق البالغ 1000 درهم مطلوب للاستفادة من الخصم.</li> <li>6. سيتم تطبيق الخصم في وقت الدفع بحد أقصى 200 درهم لكل عميل ولمعاملة واحدة فقط.</li> <li>7. يسري العرض على معاملة واحدة لكل عميل.</li> <li>8. لا يمكن دمج عرضين معاً ، يسري الخصم على قائمة أسعار Sharaf DG الأساسي</li> <li>9. لا ينطبق الخصم على أسعار أعضاء شرف دي جي، وعلى المنتجات المباعة من طرف ثالث عبر <a href="http://www.uae.sharafdg.com">www.uae.sharafdg.com</a></li> <li>10. العرض غير ساري على منتجات آبل و PS5 و Xbox.</li> <li>11. الدفع بواسطة Apple Pay أو أي عمليات دفع أخرى بميزة Pay الإلكترونية غير مؤهلين لهذا العرض</li> <li>12. لا يسري العرض على المنتجات المباعة من قبل طرف ثالث عبر موقع شرف دي جي الإلكتروني.</li> <li>13. سيتم استبعاد عمليات الاسترجاع والمبالغ المستردة والمعاملات المتنازع عليها من قبل هذا العرض.</li> <li>14. لا يتحمل بنك أبوظبي الأول المسؤولية عن الخدمات/المنتجات التي يقدمها الشريك. يجب إحالة أي مشكلة أو استفسار متعلق بالخدمة أو المنتج إلى الشريك مباشرة.</li> <li>15. يحتفظ البنك بالحق ، حسب تقديره المطلق ، في تعديل / إضافة / تعديل / تغيير / إلغاء و / أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون أي إشعار مسبق إلى عميل البنك ودون أي مسؤولية من أي جانب من جانبه. (</li> </ol>
--	---

and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the Bank's customer and without any responsibility whatsoever on its part.)

16. The Bank reserves the right to disqualify a customer from this promotion at any time at its sole discretion and without notice.
17. These Terms and Conditions are governed by and construed in accordance with the laws of Abu Dhabi as they are applied in the Emirate of Abu Dhabi the federal laws of the United Arab Emirates.
18. Any dispute concerning the interpretation of these terms and conditions shall be submitted to the exclusive jurisdiction of the civil court of the emirate of Abu Dhabi.
19. FAB Master Credit Card Terms and Conditions apply.
20. In addition to the Terms and Conditions of this offer, the FAB's Master Terms and Conditions for Credit Cards and General Terms and Conditions for Accounts, as amended from time to time, apply.

16. يحتفظ البنك بالحق في استبعاد أي عميل من هذا العرض الترويجي في أي وقت وفقاً لتقديره الخاص ودون إشعار.
17. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً لقوانين أبوظبي لأنها تطبق في إمارة أبوظبي على القوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة.
18. يجب تقديم أي نزاع يتعلق بتفسير هذه الشروط والأحكام إلى الاختصاص الحصري للمحكمة المدنية لإمارة أبوظبي.
19. تطبق الشروط والأحكام الرئيسية لبطاقات الائتمان الخاصة ببنك أبوظبي الأول.
20. بالإضافة إلى شروط وأحكام هذا العرض ، تطبق الشروط والأحكام الرئيسية لبطاقات الائتمان و الشروط والأحكام العامة للحسابات من بنك أبوظبي الأول ، بصيغتها المعدلة من وقت لآخر.